



## KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (LPIP/CIDB)** serta berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia** yang pendaftarannya masih berkuatkuasa di dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan bagi kerja berikut :-

NO. SEBUT HARGA	TAJUK SEBUT HARGA	KELAYAKAN	LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT
200-KM (KEW 5/11/SH/04/24)	CADANGAN KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN INFRASTRUKTUR SISTEM BEKALAN ELEKTRIK SELAMA SATU (1) TAHUN, DI UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA (UiTM) CAWANGAN MELAKA KAMPUS ALOR GAJAH.	<p>A) BERDAFTAR DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA (KKM)</p> <p>020301 – PERKAKASAN ELEKTRIK &amp; AKSESORI            140101 – MOTOR &amp; ALAT UBAH / ALAT GANTI            130201 – JANAKUASA / PERALATAN / ALAT GANTI / AKSESORI            140301 – KABEL ELEKTRIK &amp; AKSESORI            140503 – LAMPU, KOMPONEN LAMPU &amp; AKSESORI            220503 – PERKAKAS / SISTEM ELEKTRIK</p> <p>B) BERDAFTAR DENGAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB)</p> <p>GRED - G2 / G3 / G4            KATEGORI - ME            PENGKhususan – E04 DAN E05</p> <p>E04 - PENDAFTARAN KONTRAKTOR ELEKTRIK DENGAN ST (BORANG Q)</p> <p>DAN</p> <p>E05 – PENDAFTARAN KONTRAKTOR ELEKTRIK DENGAN ST (BORANG P) MINIMUM 11kV</p>	<p>Tarikh : 16/05/2024</p> <p>Masa : 10.00 pagi</p> <p>Tempat : Bilik Mesyuarat Pejabat Pengurusan Fasiliti UiTM Cawangan Melaka, Kampus Alor Gajah.</p>
	Harga Dokumen : RM50.00 Senaskah		

- Dokumen Sebut Harga**

Dokumen Meja Sebut Harga mula dipamer pada 10/05/2024 di UNIT PEROLEHAN, PEJABAT BENDAHARI, UiTM CAWANGAN MELAKA, KAMPUS ALOR GAJAH .  
 Pada waktu pejabat 8.15 pagi – 4.45 petang.
- Kehadiran Petender ke Taklimat dan Lawatan Tapak adalah **DIWAJIBKAN**. Hanya penama di dalam Perakuan Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) dan Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) sahaja yang boleh menghadiri Taklimat dan Lawatan Tapak tersebut. Petender tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada Penama di dalam sijil-sijil yang dinyatakan. Kontraktor yang **TIBA LEWAT** daripada masa yang telah ditetapkan untuk sesi Taklimat dan Lawatan Tapak akan dikenakan tindakan seperti berikut :

  - Tidak dibenarkan menghadiri Taklimat dan Lawatan Tapak
  - Tidak akan diberikan Borang Pengesahan Lawatan Tapak yang telah di tandantangani oleh Pegawai Jabatan ini.
  - Tidak dibenarkan menyertai Tawaran Sebut Harga yang dibuka ini.

TARIKH IKLAN : 10 MEI 2024

3. Dokumen Tawaran boleh dibeli Selepas Taklimat dan Lawatan Tapak di **UNIT PEROLEHAN, PEJABAT BENDAHARI, UiTM CAWANGAN MELAKA KAMPUS ALOR GAJAH** pada waktu pejabat dengan menggunakan pembayaran tanpa tunai (**Kad Debit / Kad Kredit**) sahaja.
4. Petender-petender perlu membawa bersama-sama **SALINAN SIJIL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN** dan **LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB)** dalam kod bidang seperti di atas yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan Malaysia dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) semasa mengambil dokumen sebut harga.
5. Dokumen Sebut Harga yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di **UNIT PEROLEHAN, PEJABAT BENDAHARI, UiTM CAWANGAN MELAKA, KAMPUS ALOR GAJAH** dengan menulis nombor dan tajuk Sebut Harga di sebelah kiri atas di sampul tawaran berkenaan.

Tawaran Sebut Harga akan ditutup pada 24/05/2024 jam 12.00 Tengahari

  
NOR SALASIAH SALEHI  
PENOLONGAKAUNTAN (W29)  
UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA  
CAWANGAN MELAKA